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Aan de Voorzitter van de Vaste Commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,  
alsmede aan de Voorzitter en Fracties van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA  DEN HAAG 
 
Barendrecht,  1 december 2006  
 
Onderwerp: Ook het schipperskind, kermiskind en circuskind centraal . 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
In de aanloop naar de verkiezingen was voor de meeste part ijen één van de items dat het kind centraal 
moet staan. Wij vragen u daarbij ook te denken aan de kinderen van de varende en trekkende beroepsbe-
volking, die op onze internaten een veilig plekje hebben en dat graag willen behouden. Wij staan voor 
een zo hoog mogelijke kwaliteit om hen een goede toekomst te geven. Deze staat echter onder grote druk 
door gebrek aan voldoende financiële middelen, zoals ook is geconstateerd door de Inspectie Jeugdzorg 
en Bureau Berenschot die dit in hun rapporten hebben vermeld. 
 
Naar aanleiding van een Bestuurlijk Overleg op 7 maart 2006, waarin beide voornoemde rapporten aan 
de orde zijn geweest, heeft de Staatssecretaris van VWS begrip getoond voor onze situatie en heeft de 
sector verzocht een Beleidsnotit ie op te stellen met een onderbouwing van een reëel kindbedrag. Censis 
heeft de beleidsnotit ie namens de sector op 9 mei 2006 verzonden (zie bijlage).Wij gaan er van uit dat de 
inhoud van deze beleidsnotit ie voor zich spreekt. We zijn eventueel gaarne bereid tot nadere toelichting.  
 
Wij vinden het zeer belangrijk dat u bij de behandeling van de begroting van VWS het belang van het 
genoemde schippers- en kermiskind meeweegt. Mede daarom geven wij hieronder onze zorgpunten kort 
weer: 
 
Wij maken ons zorgen over de kwaliteit van onze dienstverlening: 
 
• Subsidieregeling is gebaseerd op een te grote groepsomvang (soms groepen van 15). 
• Geregeld kunnen de groepen worden bemenst door slechts één groepsleid(st)er, op welke momenten 

de verhouding kinderen – groepsleiding onaanvaardbaar hoog is. 
• Er zijn steeds meer kinderen in internaten die bijzondere zorg vragen. Deze gingen voorheen naar 

gespecialiseerde instituten. Weinig schippers doen een beroep op Jeugdzorg. 
• De krappe personeelsbezetting geeft onvoldoende ruimte voor na-/bijscholing voor pedagogisch 

personeel. 
• De omvang van het personeelsbestand én de toegenomen moeilijkheidsgraad van het werk recht-

vaardigt een inpassen van de eigen CAO in die van Jeugdzorg. 
 
Deze en andere punten worden expliciet in bijgaande notit ie vermeld. Tevens hebben we een zorgvuldige 
onderbouwing gegeven van onze wensen ter verbetering.  
De staatssecretaris zegde toe snel te zullen reageren. Tot op heden hebben wij nog geen reactie ontvan-
gen. Afgevaardigde Van Hijum heeft hier vragen over gesteld en dezelfde vragen leven ook bij andere 
fracties. Het antwoord op deze vragen en later de inhoud van de brief aan de voorzitter van de Tweede 
Kamer maakt dat wij somber gestemd zijn. 

 
Wij verzoeken u daarom met klem de kwalite it  van de zorg voor kinderen van binnenschippers en ker-
misexploitanten tot de uwe te maken. Er dient een ruimer budget te komen om daarmee de kwaliteit van 
de zorg aan het kind te verbeteren. Het heeft daar recht op.   
 
Hoogachtend en met vriendelijke groet, 
Namens het bestuur van Censis, 
Peter Vlok, algemeen directeur 
Telefoon 0180-691420 Mobiel 06-22248217 


